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Verslag Bestuursorgaan 08/08/2022 

 

Locatie: Elewijt Center 

Aanwezig: Bart Danhieux, Patrick Boes, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Giannoula Tsakitzidis, Raf 

Baudewijn, Tom Lovink, Luc Tack 

Afwezig: / 

Ambtshalve: Dries Boulet 

Verontschuldigd: Jan Stryckers, Erwin Dirkx, Kristof Briers 

1. Opening door de voorzitter 

Bart bedankt de bestuurders die tijdens hun verlof tijd maken voor de meeting van het BO en 

wenst iedereen die er nog tegoed heeft, een fijne vakantie. 

Bart wil Houtmaten bij de heren en Don Bosco Gent bij de Dames feliciteren met het behalen 

van de titel van eerste Belgische kampioen Beachhandbal. Daarnaast wil hij de organisatie van 

Beachsportfestival en Arena Hechtel bedanken voor de vlotte organisatie. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

De verslagen van beide voorgaande bestuursvergaderingen wordt goedgekeurd. 

 

3. Toekennen krediet KBHB 

Het Dagelijks Bestuur van de VHV heeft een extra krediet toegekend aan de KBHB. De KBHB heef 

maar een zeer beperkt eigen vermogen. De meeste middelen zijn afkomstig van subsidies die 

pas worden terugbetaald nadat de kosten reeds zijn gemaakt. In het verleden werden er al 

kredieten toegekend om te zorgen dat de KBHB de subsidies kan voorschieten, maar door de 

Coronapandemie (spelen met de Red Wolves voor een lege zaal in januari) heeft gezorgd voor 

een verlies en een tekort aan liquiditeiten.  

De LFH en de VHV hebben daarop besloten elk een bijkomend krediet toe te staan. Zodra de 

eigen middelen van de KBHB terug op peil zijn, worden deze kredieten terugbetaald.  

Deze kredieten zijn niet bedoeld om de geleden verliezen goed te maken. Noch zal dit enige 

impact hebben om de werking van de KBHB mbt andere projecten (Black Arrows, jeugd, 

digitalisering).  

De Financiële Cel heeft ook een inschatting gemaakt en geeft aan dat er voor de VHV geen 

liquiditeitsproblemen zijn als we dit krediet toekennen. 

 

4. Financieel 

Dries geeft een toelichting bij het financieel rapport van juni. Er zijn geen kostenplaatsen die 

ontsporen. Door de verlengde afwezigheid van Els, is er ook wat extra ruimte op het 

personeelsbudget. Mogelijk zal deze marge wel verloren gaan door de extra indexeringen. 

Bij de inkomsten zal er een extra impuls zijn vanwege Sport Vlaanderen. Voorzichtigheidshalve 

hadden we een verlaging van de subsidies van SV voorzien voor 2021, maar de finale afrekening 

ligt 22K hoger. Dit komt voor het grootste gedeelte door een sterke toename van de subsidie 

voor Goed Bestuur. De extra tijdsinvestering in dit project heeft geloond.  

Dries geeft ook een toelichting rond de openstaande betalingen van de clubs. 2 clubs zijn via een 

aangetekend schrijven aangemaand omdat de bedragen oplopen en een oplossing vanwege de 

clubs uitblijft. 
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5. Werking arbitrage 

Km-vergoeding waarnemers 

Het Scheidsrechters comité heeft gemeld dat er een verschil is bij de vergoeding van waarnemers 

tussen de LFH en de VHV. Bij de LFH is de km-vergoeding gelijk aan die van de scheidsrechters, 

maar bij de VHV is de vergoeding vastgelegd op 0,3€ / km. Het BO is akkoord om de km 

vergoeding voor Vlaamse Waarnemers gelijk te trekken met de km-vergoeding voor 

scheidsrechters en voor de Waalse waarnemers. Deze verhoging heeft geen impact voor de clubs, 

maar wel in beperkte mate voor de VHV. Dries heeft een berekening gemaakt op basis van de 

geschatte kosten voor een volledig seizoen.  

 

Verenigingswerk 

Heel wat scheidsrechters gaan in de problemen komen met de limieten van het vrijwilligerswerk. 

Om te voorkomen dat scheidsrechters zouden stoppen met fluiten onderzoeken we de 

mogelijkheid om scheidsrechters onder te brengen in het nieuwe verenigingswerk. 

Om dit te realiseren kunnen scheidsrechters echter niet langer vergoed worden per niveau van 

competitie waarvoor ze fluiten, maar moeten zij een vastgelegd uurloon krijgen dat elke week 

hetzelfde is. Scheidsrechters zouden dus betaald moeten worden op basis van hun eigen niveau 

(bvb. Elite, A of B) en op basis van een bepaald aantal uren per wedstrijdniveau. 

Dries geeft een toelichting aan de hand van een document dat is uitgewerkt door François 

Mulleners. Het BO is akkoord met het principe om op deze basis aangepaste vergoedingen te 

voorzien zolang dit geen grote meerkost is voor de clubs. Tim oppert dat het eventueel een optie 

is om het aantal refs van een bepaald niveau te limiteren. Zo voorkomen we dat er teveel 

Elitescheidsrechters komen en dat de clubs daar uiteindelijk de dupe van zijn.  

 

Werking Arbitrage 

Dries geeft een toelichting met betrekking tot de hervorming van de werking Arbitrage. Er wordt 

met verschillende mensen gesproken om een goede manier van werken voor de toekomst te 

vinden. Momenteel neemt François Mulleners opnieuw initiatieven om dit in goede banen te 

leiden. De prioriteit is om de opstart van het seizoen te waarborgen (aanduidingen en 

bijscholingen) om dan een scheidsrechters congres bij elkaar te roepen om de toekomst uit te 

stippelen. Uiteraard wordt er zoveel mogelijk input gevraagd aan alle betrokkenen. 

 

6. Stavaza Digitaal wedstrijdblad en nieuw ledenplatform 

Dries geeft een toelichting over het verder verloop van de opstart in Big Captain en NuScore. Er 

hebben een 420-tal mensen ingeschreven op de diverse opleidingen rond het digitale 

wedstrijdblad. En op 19 augustus is er een opleiding voor de clubsecretarissen voorzien voor het 

gebruik van Big Captain.  

De grootste uitdaging is het gebruik van Big Captain voor de competitieleiders van de regio’s en 

de finalisering van de koppeling tussen Big Captain en Nu Score. 

 

7. Beheer KBHB 

Dries geeft een toelichting met betrekking tot het vorige PUC. Het volgende PUC gaat door op 

23/08/2022. 

 

8. Zelfevaluatie BO 

Alle voorzitter van de diverse cellen hebben van Dries een formulier ontvangen voor de opstart 

van het nieuwe seizoen. Deze dienen aangevuld te worden tegen het volgende BO zodat de 

nodige zaken kunnen aangepast worden op de website en ev. in de planning van de cellen. 

 

 

9. Varia 

- Werking Regio’s 

mailto:info@handbal.be
http://www.handbal.be/


 

Vlaamse Handbalvereniging vzw       -       Dorpsstraat 74, 3545 Halen (België)      -      info@handbal.be 
www.handbal.be       -      T: 013 35 30 40       -       0417.063.079       -       RPR, afdeling Hasselt 

 

Marc stelt voor om opnieuw samen te komen om de regio’s verder te hervormen. Dat 

heeft even stil gelegen, maar Dries zal initiatief nemen om een nieuw datum te zoeken. 

 

- GES-CEL 

Giannoula geeft een toelichting rond de meeting van GES-CEL. Het verslag is 

doorgestuurd en volgt voor de volgende vergadering.  

 

- Breedtesport 

Raf vraagt of het mogelijk is om adhv cijfers af te leiden of de maatregelen van de 

voorbije jaren effectief hebben geleid tot een toename van het aantal meisjes. Er zijn 

misschien meer meisjesploegen, maar hij heeft het gevoel dat er ook meer dropout is 

bij clubs die geografisch gezien te ver van een meisjesclub afliggen en waar meisjes bij 

de J16 niet meer terecht kunnen in de jongens competitie.   

 

 

10. Volgende vergadering 

De volgende vergadering gaat door op 05/09/2022 te Elewijt Center. 

 

Ondertekening documenten: 
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